
Verslag Algemene ledenvergadering DEBo, 15 april 2019 in Elim te Bolsward  

Aanwezig: Titus Hettinga, Piet Mollema, Nico de Jong, Michiel Kramer, Michiel 
Galama, Trees Hettinga. 

Afwezig m.k.: Lise Cnossen en Siebe de Ree. Bovendien heeft Edgar Fraiquin zich 
afgemeld (bestuurslid Ús Kooperatie en E. VanOns) 

De voorzitter Titus Hettinga heet een ieder welkom  

Agenda wordt overgenomen. 

Geen Mededelingen en ingekomen stukken. 

NOTULEN 27-3-2018 worden geaccordeerd. 

JAARVERSLAG 2018: Geeft een prima overzicht van de activiteiten: wordt 
goedgekeurd. 

FINANCIEEL VERSLAG EN BEGROTING: Piet Mollema doet verslag: geen directe 
bijzonderheden.  

De financiële stukken zijn gecontroleerd door Ton Visser en Michiel Galama en 
goedgekeurd. 

De nieuwe kascommissie bestaat uit Trees Hettinga en Ton Visser. 

VOORTGANG DEBO 

We zijn afhankelijk van wat de politiek op korte termijn beslist over opwekking 
duurzame energie m.b.t. regels en verrekening  

Derhalve is er nu weinig nieuws te melden omdat het lastig werven is zonder de 
informatie die zicht geeft op de nabije toekomst. 

Voor het schiphuisproject houden we vast aan het leggen van 204 panelen als het 
postcoderoosproject. 
We zijn in gesprek met verengingen die kunnen participeren. 
Bovendien staan de Bolswarder stichtingen achter ons initiatief. 

 
RES: Regionale Energie Strategie wordt nog ter sprake gebracht. Een initiatief vanuit 
de overheid om krachten te bundelen als het gaat om energietransitie. 
Wellicht kunnen we hier gebruik van maken. 
 
 
RONDVRAAG: geen 


